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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 19. 9. 2022 

 

Přítomni MgA. Michálek, JUDr. Valová, doc. Francán, doc. Hlavica, MgA. Indrák, Ph.D., prof. Macková, 

prof. Medek, MgA. Petr, Ing. Valentová, MgA. Vodička, prof. Willi, MgA. Polášková 

Omluveni: Ing, Vondráčková 

 

Informace rektora:   

➢ Setkání Jihomoravského společenství pod vedením p. Morávka proběhne 28.11. na JAMU, bude 

přizván ministr kultury a školství a v řešení budou mzdy akademických pracovníků  

➢ Oslavy 10 let DnO – poděkování řediteli Janu Petrovi a kolektivu prorektora Indráka ohledně 

organizace, gratulace k výstavě a k premiéře Frankenstein – skutečný příběh.  

➢ Snídaně v KUMSTu v rámci výročí dvou let, v řešení výhledová spolupráce s JAMU. 

➢ Účast na Koncertu pro Brno – benefiční koncert v Besedním domě na podporu nového koncertního 

sálu. 

➢ Rozšířené kolegium – poděkování za náměty od fakult a vedení. Bude zaslán jednotný materiál, 

seznamy k diskusi. První den bude věnován tabulce, která vznikla na rozšířeném kolegiu v DnO, 

druhý den přidruženým tématům.  

➢ Seznam hodnotitelů NAU – v chodu. Do 30.9. podání individuálních žádosti, do středy 21. 9. za 

JAMU. Seznam za RVŠ už je odeslán, ale není problém doplnit o další jména. AMU zatím žádného 

hodnotitele nenavrhla.  

➢ V pondělí 12.9. proběhla schůzka ohledně chystaného projektu JAMU TALKS. Uzávěrka 

připomínek posunuta do 21.9. 2022. 

➢ Etická komise – z MŠMT zatím nemáme informace ohledně registrace, oba senáty již doporučily 

nové členy do komise. Formálně bude zrušena stávající komise a poté bude jmenována nová.  

➢ Dotaz na děkana DF ohledně množství studentů, kteří požádali o přerušení studia – pozůstatek 

covidové situace. Čísla nejsou ve srovnání s předešlými lety nijak mimořádná. 

➢ Informace o možném vzniku memoranda mezi ND a JAMU a slovenského ND – v jednání. 

 

Informace kvestorky:  

➢ Schůzka k problematice energií dnes ve 12 hod. 

➢ RVŠ – účast ve čtvrtek 15. 9. v Praze. Příprava státního rozpočtu v chodu. Nárůst rozpočtu pro VŠ 

pouze miliarda. Podpora materiálu z odboru VŠ – připraveno pro jednání s ministrem financí 

Stanjurou. Vzniká analýza o dlouhodobém podfinancování vysokého školství, chybí nejméně 15 

miliard. MŠMT vytvořilo novou položku mzdové oblasti a energie a nárůst počtu studentů (nejen 

z Ukrajiny). Silným argumentem je inflace a VŠ jako jediný veřejný segment, který nebyl v žádné 

covidové podpoře. V jednání je momentálně pouze 5,5 miliardy. Na dokrytí energií se počítají 2 

miliardy. 

➢ NAU – doktorská dohoda 1,2 stipendium, zda se bude vztahovat na stávající studenty v řešení, 

pedagogická činnost doktorandů – už nebude tak striktně omezena, musí projít akreditací.  
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DF:  

➢ Akademický senát DF schválil založení nového Ateliéru doktorských studií, Ateliéru Divadlo bez 

hranic a Kabinetu jevištní mluvy – nutné projít schválením v AS JAMU. 

➢ Premiéra v DnO – úspěšně proběhla ve čtvrtek (pro zvané, v rámci oslavy 10. výročí DnO) a pátek 

(standardní, DF) 15.-16.9. 2022. 

➢ První premiéra studentů činoherního herectví se přesunula na březen 2023. 

 

HF:  

➢ 28. ročník Mezinárodní soutěže Leoše Janáčka – celosvětová účast. V oboru varhany získala 

první cenu Seona Mun z Korejské republiky (studující v Mnichově). Druhá cena nebyla udělena. 

Třetí místo a zvláštní cenu získala z ČR Daniela Hřebíčková (studentka HF JAMU) a Jan 

Kopřiva  (studující na Univerzitě ve Vídni). V oboru klavír se stala vítězkou Linda Lee z Korejské 

republiky studující na Yale School of Music). Druhé místo obsadil Adam Závodský (student HF 

JAMU) a třetí místo In-Ae Ha z Korejské republiky (studující na University of Michigan) a Kento 

Satsuma z Japonska (student HF JAMU).  

➢ Poděkování MgA. K. Poláškové za výbornou organizaci. Informace o možném navýšení dotace 

z města Brna o 150 tis./ročně – v jednání. Nově by se jednalo o dotaci ve výši 650 tis. Kč/ročně. 

➢ Zahájeno jednání s vedoucími kateder ohledně kariérních plánů a vedení. 

 

Informace pror. Mackové: 

➢ Účast na semináři o vzdělávací činnosti MŠMT – jedná se především o programy navázané na 

výrobní sféru, nejsou vhodné pro JAMU, zůstat v akademicky zaměřených programech. 

  

Informace pror. Medka: 

➢ Návštěva z MŠMT ohledně nákupu z ESF projektů dopadla v pořádku. 

➢ CRP 2023 – intenzivní jednání na všech stranách – aktuální stav CRP 18+ s prosbou o doplnění 

bude poslán na fakulty v nejbližších dnech.  

➢ Dále je třeba zaslat - jako každoročně - Monice Körmendyové podklady pro Festivaly a přehlídky, 

který v roce 2023 koordinujeme. 

➢ Vzhledem k volbám AS JAMU je třeba připravit PR SZ 2023 tak, aby Akademický senát JAMU jej 

stihnul schválit včas (musí pak ještě na SR JAMU). 

a do konce září poslat pror. Medkovi včetně návrhu rozvržení financí do „Programu“ 2023. 

➢ Příprava akce 6.- 7.11. - spolupráce s DZS – komunikováno s HF. 

➢ Podnět ke sledování možností NPO MK pro rok 2023 kvůli Internacionalizaci – výzvy „Mobilita II a 

III). 

➢ Proběhlo hodnocení CRP 2022 - zápis od Moniky Körmendyové je součástí zápisu. 

 

Informace pror. Hlavici:  

➢ Dny vzdělávací činnosti MŠMT – informace o přípravě novely doktorského studia. Financování 

nových i stávajících studentů je stále v řešení. 

➢ Modul 1 Metodiky 17+ - byly zveřejněny výsledky hodnocení za rok 2021. Velmi pozitivní je zisk 

dvou známek 2 (Z. Matějů: The Art of Digital Orchestration; L. Mareček: Příběh totálního herectví 

– Divadelní herečka Vlasta Fialová) i jedné známky 3 (J. Michálková Slimáčková: The Organ 

Compositions of Bedřich Antonín Wiedermann), naopak velmi negativní je zisk dvou známek 4 (J. 
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Motal: Where is the speech that matters, H. Slavíková: Cine Teatro Saura). Žádná z ostatních 

uměleckých VŠ neměla horší známku než 3. 

➢ Kniha Čestné doktoráty JAMU – kniha je dokončena a odeslána do tiskárny, předpokládá se 

křest na slavnostním večeru k výročí JAMU. Po vytištění ředitelka Nakladatelství určí cenu 

publikace a nabídne fakultám možnost odkupu pro vlastní reprezentační potřeby. 

➢ Plán realizace Strategického záměru rozvoje výzkumu JAMU bude projednáván na AS JAMU 

29.9. 

 

Informace pror. Indráka:  

➢ Oslavy 75. let výročí – přípravy probíhají podle plánu. Rozeslali jsme pozvánky v papírové i online 

podobě. V pondělí 26.9. rozešleme emailem informaci širší akademické obci o možnosti registrace 

120 volných míst prostřednictvím obchodního centra v IS. Podle obsazenosti sálu zvážíme ještě 

další kolo pozvánek.  

➢ Pamětní listy medailistů – prosba na obě fakulty o dodaní textů do 30.9. (stačí dvě věty). 

➢ Weby divadel – probíhají finální přípravy a doprogramování funkcionalit.  

➢ Analýza struktury hlavního webu JAMU – byl dodán model nové informační struktury od 

dodavatele, který bude odprezentován na kolegiích obou fakult. Připravujeme varianty realizace ve 

vazbě na finanční a kapacitní možnosti. 

 

Astorka - MgA. Vodička: 

➢ V minulých dnech proběhla akce HF Mezinárodní soutěž Leoše Janáčka, jejíž účastníci využili 

možnosti ubytování na Astorce – ředitel poděkoval za organizaci administrativě HF a konstatoval, 

že spolupráce i samotný pobyt proběhli skvěle. 

➢ Pomalu začíná předubytování studentů na kolejích (související s akcemi fakult, které předcházejí 

začátku akademického roku), největší nápor je plánován na konec září a první říjnový víkend, kdy 

by mělo dojít k naplnění kapacity kolejí. 

➢ Ředitel upozornil, že ve spolupráci s OVISem byla předpřipravena Smlouva o ubytování, která 

bude nově podepisována elektronicky oběma stranami. 

 

 

 

 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 3. 10. 2022 v 10:30 hod. v pracovně 

rektora.  

 

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                     verifikoval: MgA. Michálek a vedení 


